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Verksamhetsberättelse 2019 
 
 
Innehållsförteckning: 

• Från styrelsen  
• Sektionernas verksamheter 

- Fotbollssektionen  
- Innebandysektionen  
- Motionsverksamhet 

- Skidsektion 
- Badmintonsektion 
- Handbollssektion 
- Cykelsektion 

Från styrelsen: 
 
Styrelsen har under verksamhetsåret bestått av: 

Ordförande Martin Behm 
V:e ordförande Tobias Ekeberg  
Kassör Saïda Hjertton 
Sekreterare Joel Sörell 
Ledamöter Mats Karlsson 
 Åsa Björklin 
 Tony Sundström 
Suppleanter Lotta Arheden-Jansson 
 (Vakant) 
  

 
Klubben har i nuläget 278 betalande medlemmar. Styrelsen har haft 7 stycken möten under 
verksamhetsåret. 
 
 
Genom styrelsens försorg har: 
 

• Almunge IK´s tidning SPURT har getts ut. En fin reklam för klubben.  Tidningen har delats ut i 
Almunge, Knutby, Länna och Funbo.  

• Almunge IK deltog på Torslundsdagen med både fotbollsträning och innebandystation. 

• Städuppdraget i Almunge Sporthall har genomförts utan anmärkningar. Lathundar för rutiner 
gällande ansvar, städ och inköp av städprodukter har setts över och uppdaterats. 

• Nytt sponsoravtal har tecknats med Klubbhuset. 

• Styrelsen har beslutat att Almunge IK ska ingå i paraplyföreningen Bingo Uppsala för 
gemensamt bingospel under perioden 2020-2024. 

• Anki Johansson har gjort ett jättejobb som ansvarig för bingolottsförsäljningen för klubbens 
räkning. Styrelsen riktar ett stort tack till Anki. 
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• Styrelsen beslutade att försöka öka försäljningen av bingolotter påförslag från Anki. Vi har 
skyltat ordentligt på laget.se och på sociala medier samt sålt bingolotter i innebandykiosken. 

• För våra barn och ungdomars trygghet och i enlighet med riksidrottsförbundet 
rekommendationer så har styrelsen fortsatt med arbetet att Almunge IK’s barn och 
ungdomsledare ska visa ett så kallat begränsat utdrag ur polisregistret.  

• Process för hantering av synpunkter, klagomål  och disciplinärenden med tillhörande 
blankett har tagits fram. 

• Våra fantastiska ideellt arbetande funktionärer med Björn Johansson och Lennart Brink i 
spetsen har fortsatt tagit hand om Gullhagen och vårt fina elljusspår. 

• Klubben fortsätter med digitalt faktureringssätt via www.laget.se. 

 
 

Styrelsen vill tacka alla ledare, tränare och andra frivilliga som med sin tid, kraft och engagemang 
ställt upp för sin idrottsklubb under detta verksamhetsår. Ni gör ett fantastiskt jobb och utan er 
skulle vi inte kunna ha någon verksamhet. 
 
Almunge mars 2020 
 

Ordförande Sekreterare 
Martin Behm Joel Sörell 
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Sektionernas verksamheter 
 
 

Fotbollssektionen: 
 
Fotbollssektionens styrelse har bestått av:  
 
Ordförande Mats Karlsson 
Sekreterare Karin Graham 
Kassör Chris Graham 

 
Herrlaget slutade återigen på en hedersam 5:e plats i division 7 östra. 
 

Lag  

P 05 Har spelat 9-manna i två serier. 

F 06/07/08 Har spelat i två serier, en 9-manna och en 7-manna.  

P 08/09 Har spelat 7-manna i två serier. 

PF 10 Har spelat knatteliga. 

PF 11/12 Har spelat knatteliga. 

A-lag Spelat i divison 7. 

 
 
Innebandysektionen 
 
Innebandysektionens styrelse har bestått av: 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ordförande Tony Björklin 
Sekreterare Mattias Westerlund 
Kassör 
Ledamot 

Johan Eriksson 
Annelie Konradsson 
 

  

Dam Antal spelare Herr Antal spelare 

Veteran 17 A-lag 20 

F 04/05 15 P 03/04 15 

F 06/07 18 P 05 16 

F 08/09/10 19 P 06/07 17 

F 11/12 23 P 08/09 26 

  P 10/11 24 

  Old Boys 15 
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Under den gångna säsongen, källa laget.se, så har vi som förening haft 8 träningsgrupper 
med seriespelande lag, samt 2 lag som inte varit i seriespel och två lag som motions tränar,  
detta utgör 12 träningsgrupper totalt. 
 

Detta innebär antalsmässigt att vi har 75 flickor mot föregående säsong med 79. 98 pojkar 
mot förra säsongen 96 och 20 herrar mot föregående säsong med 27 herrar. Dam veteran 
med ett varierande antal spelare som tränar. Allt som allt har Almunge IK 225 aktiva mot 
föregående säsongs 234. Vi har tappat flicklagsspelare och ökat pojklagsspelare samt att A-
lagstruppen har minskat i storlek. Ytterligare ett år då vi inte har lyckats att nå vårt mål med 
att öka antalet aktiva spelare med 5%. Vi ser en trend i att vi framförallt förlorar spelare på 
flicksidan och vi har de 2 senaste säsongerna förlorat 25 spelare totalt. Vi har idag ca 30 
ledare i dessa lag och då vissa av dem tränar flera lag så går jag inte här in på hur det ser ut i 
varje lag. Vi ser en liten minskning även här som beror på nedläggning av några lag.  
 
Vår ungdomsverksamhet är fortsatt stor och i seriespel så finns Almunge IK representerade i 
uppländska serier. Tyvärr så fick vi inte till något samarbete för att kunna bedriva JAS 
verksamheten vidare detta gjorde också att målet med att starta ett damlag gick om intet 
det är också anledningen till det stora tappet av flick/damspelare i föreningen samt. 
Det har varit varierade framgångar för föreningens lag. Många av serierna spelas utan 
resultat så har fokus varit på att spelarna ska ha kul.  
 
Herrlaget spelar H3 där motståndet har varit hårt och i nuläget ser det ut som att det blir 
nedflyttning till H4 nästa säsong här har vi också en anledning till förlust av spelare i 
föreningen.  
 
Innebandykiosken som drivs av kioskgruppen, där all vinst oavkortat går till ungdomslagen 
som bemannar den när det är matcher. Årets resultat ser ut att bli bättre än föregående år. 
Vi tror att beror på poolspel med många matcher. Kioskgruppen gör ett stort arbete för att 
detta ska fungera, vi tackar kioskgruppen för detta arbete.  
 
Robert Sjöberg och Tobias Ekeberg har denna säsong haft ansvarar för material och inköp till 
innebandyn. 
 
David Söderström har under året haft hand om matchläggning och träningstiderna i 
sporthallen. David väljer nu att sluta och vi tackar David för det arbete han lagt ner under 
många år.  
 
Innebandystyrelsen består av ordförande: Tony Björklin, sekreterare: Mattias Westerlund, 
kassör: Johan Eriksson och ledamot: Annelie Konradsson har under året haft ett par möten. 
Ett förslag till huvudstyrelsen har lagts fram under säsongen, det är att ordförande i 
innebandysektionen ska vara en del av huvudstyrelsen detta för att göra positionen 
tidsbestämd, samt att innebandystyrelsen ska komma närmare huvudstyrelsen. Detta förslag 
har antagits av huvudstyrelsen. Hur det ska se ut med val av övriga medlemmar till 
innebandysektionen har inte diskuterats ännu. 
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Några punkter som det finns ett behov att arbeta med. 
• Visa våra nuvarande och framtida medlemmar att vi har en välskött och attraktiv föreningsmiljö. 

• Erbjuda trygghet till de föräldrar som har eller vill ha sina barn i föreningens verksamhet. 

• Hur gör vi det möjligt för nya ungdomslag att börja träna innebandy? 

• Hur behåller vi våra spelare och tränare? 

• Utbildning av våra ledare. 

• Hur våra lag samarbetar inom föreningen för att öka förutsättningarna för bästa utveckling  och 
resultat av våra spelare. 
 

Innebandysektionen är fortsatt en stor sektion trots att den under de två senaste åren har 
minskat något i antal lag och spelare.  
Min förhoppning är att den under ny ledning åter ska börja växa, genom att vi tillsammans 
skapar förutsättningar för våra befintliga lag samt nya lag vilket i sin tur kan leda till nya 
framgångar.  
 
Jag tackar för några fantastiska år och lämnar min post som ordförande i 
innebandysektionen. 
 
Tony Björklin 
ordförande Almunge IK innebandy 
 
 
 

Motionsverksamhet 
 
Vi har haft motionsverksamhet, skidspår, badminton och motionsinnebandy för damer och herrar 
(Damveteraner och Old Boys). 
 
Skidsektionen 

Sektionsansvarig: Per-Johan Jansson 
Har sett till så att vi har fått en kort period med fin skidåkning i våra spår. 
 
Badmintonsektionen 

Sektionsansvarig: Micke Östh 
Badminton bedrivs i Almunge IK som motionsverksamhet och är inte med i Svenska 
Badmintonförbundet. Sektionen har under året legat vilande på grund av lågt intresse. 
 
Handbollssektionen 

Sektionen ligger fortsatt vilande. 
 
Cykelsektionen 

Sektionsansvarig: Per Jansson 
Cykel bedrivs i Almunge IK som motionsverksamhet och är inte ännu med i Svenska Cykelförbundet. 
Sektionen har bedrivit gemensam träning en gång per vecka. 
 


